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ZAPISNIK 
S 10. SJEDNICE VMO PODVEŽICA 

 
10. sjednica VMO Podvežica održana je 21. veljače 2024. (srijeda) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Podvežica, Kvaternikova 58A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Valentino Saršon, predsjednik VMO 
- Marko Božić, zamjenik predsjednika VMO 
- Srećko Veronica, član VMO 
- Vladimir Predrag, član VMO 

 
Ostali nazočni:  
Sjednici nisu bili nazočni: 
Toni Holjević,član VMO 
  
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Obilježavanje Dana žena; 
2. Promet na Podvežici: 

- Rotor na Podvežici , 
Stigli su vam prijedlozi građana u svezi istog ( šaljem vam prijedlog ) 
 

3. Razno 
a/ Rješavanje krupnog otpada( proslijedila sam vam mailove u svezi navedenih problema ) 
- Tihovac 2 i Radnička na križanju s Ulicom Vlade Grozdanića 
- Buka od željezničkog prometa ( vlakovi i signalizacija ) – Ulica D.Gervaisa 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
Zapisnik s 9, sjednice je jednoglasno usvojen.  
 
AD 1. 
Dan žena obilježit će se 8. ožujka 2024. ( petak ) s početkom u 17 sati, te su vijećnici 
dogovorili aktivnosti u svezi programa. Predsjednik gosp. Saršon je preuzeo obavezu 
organziranja nastupa školske djece, gosp. Božić nabavu cvijeća, a gosp. Predrag će 
organizirati zabavni program. 



Predviđena financijska sredstva su: 
- cvijeće           130,00 eura 
- reprezentacija 68,00 eura 

 
 
AD 2. 
Privremeni rotor ( do 30. travnja 2024. ) na križanju Ulice Martina Kontuša i Kvaternikove ulice je 
prihvaćen kao optimalno rješenje, te vijećnici smatraju da bi isti trebao ostati stalni rotor, dok se ne 
iznađe bolje i ljepše rješenje od nadležnih službi. 
 
AD 3. 
Krupni otpad na lokaciji gdje se križaju Radnička ulica i Ulica V.Grozdanića je veliki problem jer 
navedena lokacija postaje deponij, a trenutno nitko ne iznalazi rješenje u svezi onemogućavanja 
ostavljanja krupnog otpada. Prethodno navedeni problem je i u Ulici Tihovac kbr. 1 – 2, gdje osim 
stanara, ostavljaju i ostali građani koji prolaze navedenom ulicom. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18. 00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

         Predsjednik VMO Podvežica: 
 

                          Giudita Pilaš                             Valentino Saršon 

 
 
 


